
NOTULEN ALGEMENE VERGADERING DONDERDAG 25 AUGUSTUS 2011 

IN CLUBLOKAAL LIMIANZ 

 

Aanwezig: 27 leden  

Afgemeld: J.P. Joosten, H. Suurhoff, P. 

Kuntzelaers, R. van Gool, D. 

Kappert, J. Jacobs, H 

Everaers, W. Smeets 

    

1. Opening door de voorzitter 

Voorzitter A. Burgmans opent de 

vergadering om 20.15 en heet de 

aanwezigen welkom, in het bijzonder de 

ereleden Huub Borghouts (ook lid van 

verdienste), Hub van Spijk en  

Bas van der Grinten en de leden van 

verdienste Toos Kuypers, Henk van Gool 

en Nico van der Hoogt.  

Zijn openingswoord is elders afgedrukt. 

Verder deelt hij mee dat onze club zondag 

25 september moet assisteren bij het kienen 

in LimianZ. Dit is erg belangrijk omdat we 

hiermee de zaalhuur kunnen 

terugverdienen. 

Hij vraagt daarom of iemand zich hiervoor 

beschikbaar wil stellen. Later zal hij hierop 

terugkomen. 

 

2. Mededelingen en Ingekomen stukken 

Afmeldingen zie boven. 

 

3. Notulen van de algemene vergadering 

d.d. 26-8-2010 

H. van Spijk heeft twee opmerkingen. 

Bij punt 8 wordt de discussie beschreven 

die is gevoerd over de aanschaf van een 

elektronisch bord. Naar aanleiding daarvan 

heeft A. Burgmans toegezegd dat het 

bestuur zich hierover gaat beraden. 

Hij wil graag weten wat dit heeft 

opgeleverd. 

A. Burgmans antwoordt dat de vorige 

voorzitter van de Blerickse SV (Sjef 

Senden) grote plannen hiermee had. Wij 

konden het lenen en hebben het o.a. 

gebruikt bij de beslissingswedstrijd voor het 

clubkampioenschap. Toen bleek echter dat 

dit veel werk betekende waarbij ook 

storingen optraden. In verband hiermee is 

het bestuursvoorstel voor aanschaf twee 

jaar geleden afgewezen. Verder hebben de 

instructeurs R. van Gool en S. Thijssen 

laten weten er weinig mee te kunnen. 

Daarom hebben we geen actie meer 

ondernomen. 

Verder merkt H. van Spijk dat de laatste 

regel bij punt 15 regel niet helemaal klopt: 

inderdaad vindt hij aanschaf van meer 

spelmateriaal wenselijk, maar niet in plaats 

van een elektronisch bord. B. van der 

Grinten zal dit vermelden. 

Vervolgens wordt het verslag goedgekeurd. 

 

4. Notulen van de voorjaarsvergadering 

d.d. 28-4-2011 

Goedgekeurd. 

 

5. Jaarverslag secretaris 

H. van Spijk wil een algemene opmerking 

maken over de jaarverslagen. Hij vindt het 

eigenlijk jammer dat deze worden 

gepubliceerd en (daardoor) niet worden 

voorgelezen.  

Het verslag wordt vervolgens goedgekeurd. 

 

6. Jaarverslag wedstrijdleider 

N. van der Hoogt heeft een correctie: bij de 

Tijgers in de tweede cyclus staat ergens 

Nico Everaars vermeld. Uiteraard moet dit 

Nico van der Hoogt zijn. 

Daarna wordt het verslag goedgekeurd. 

 

7. Prijsuitreiking interne competitie en 

Open Kampioenschap 

Net als voorgaande jaren werden weer 

boeken als prijzen beschikbaar gesteld. 

Helaas waren ook nu diverse prijswinnaars 

afwezig. De groepswinnaars van de interne 

competitie waren: 

1e cyclus  2e cyclus 

Groep 1 (Leeuwen)   

Maarten Strijbos  Maarten Strijbos 

Groep 2 (Tijgers)   

Wouter Smeets Stephan Thijssen 

   



Groep 3 (Buffels)   

Dick Kappert  Bas van der Grinten 

Groep 4 (Goudvinken)  

Jos Kempen  Harry Wuts 

 

De ratingprijzen waren voor Kim Clabbers 

(algemeen), Ger van Leipsig en Piet 

Kuntzelaers.  

 

Clubkampioenschap: 

Maarten Strijbos werd dit voor de alweer 8e 

achtereenvolgende keer. Ook nu behaalde 

hij een dubbele groepszege waardoor geen 

beslissingswedstrijd nodig was. 

Er is een nieuwe wisselbeker aangeschaft, 

die de gebruikelijke oorkonde zal 

vervangen. 

Wegens zijn afwezigheid zal deze later aan 

hem worden overhandigd. 

 

RABO-toernooi Open Kampioenschap van 

Venlo: 

G. Hovens merkt op dat het een mooi en 

spannend toernooi was met liefst 50 

deelnemers! 

Na een moeizame start wist Henk van Gool 

toch weer de titel te grijpen met een score 

van 5 uit 7. Volgens gebruik ontvangt hij 

hiervoor een fraaie oorkonde. 

 

8. Jaarverslag penningmeester / Verslag 

kascommissie  

Penningmeester P. Thijssen heeft enkele 

opmerkingen bij het verslag: 

Resultatenrekening: 

We hebben een positieve afsluiting door 

een boekhoudkundige “truc” toe te passen, 

wat inhoudt dat van diverse niet ontvangen 

nota’s afboekingen zijn gedaan:  

Stichting Wel.kom (huur Ald Weishoes 

2007 t/m 2009), College Den Hulster 

(betreffende PJKL 2009 en Vlaaientoernooi 

2010) en advertentie Schaakmagazine 2010.  

Samen voor € 1186! 

Verder meevallers door o.a. meer 

contributie en giften (gewonnen digitale 

klokken die door de betreffende teams aan 

de club zijn geschonken). 

Daar tegenover staan tegenvallers door o.a. 

meer reiskosten en minder gemeente-

subsidie. 

Balans: 

We beschikken over een flink eigen 

vermogen van € 9185.  

 

H. van Spijk heeft enkele vragen: 

1. Is er na 2009 wel een rekening van 

Wel.kom gekomen ? P. Thijssen antwoordt 

ontkennend, dus mogelijk kan er nog meer 

afgeboekt worden. A. Burgmans wil hierbij 

wel opmerken dat schulden niet zo gauw 

verjaren. 

2. We hebben nogal wat rekeningen. 

Kunnen er niet enkele worden opgeheven? 

P. Thijssen antwoordt dat hij de ING-

Postbankrekening zal opheffen. Verder zal 

hij de mogelijkheid van automatisch 

incasso bekijken. 

3. Hoe is de aanschaf van de 10 nieuwe 

spellen geboekt? Antwoord: bij materiaal, 

afschrijvingen worden als kosten geboekt. 

 

Verslag kascommissie: 

Namens de commissie neemt M. van der 

Lee het woord (die F. Heemskerk heeft 

vervangen). 

Hij is vol lof over de administratie van de 

penningmeester en stelt dan ook décharge 

voor. 

Met applaus gaat de vergadering hiermee 

akkoord. 

 

9. Jaarverslag jeugdleider 

Jeugdleider B. van der Grinten noemt eerst 

enkele punten uit het verslag: 

- Teruggang ledenaantal is zorgelijk. 

Daarom hebben we wervingsactiviteiten 

ondernomen. 

- Verder zullen we komend najaar een 

naschoolse sportactiviteit verzorgen 

(door Jan Doornenbal en Henk 

Suurhoff). 

- Het 21e Theo van Spijktoernooi op 3 

april in Gemeenschapshuis De Dörpel 

was weer goed geslaagd (ondanks wat 

minder deelnemers). Hierbij nogmaals 

dank aan sponsor Van Spijk Uitgevers! 



- Thijmen Smith is eind december in 

Valkenburg Limburgs jeugdkampioen 

geworden met maar liefst 7 uit 7! 

- De ontmoetingen Jeugd-Senioren 

vonden voor het eerst plaats op 

zaterdagmiddag in het Ald Weishoes. 

Dit bleek een succes. 

- Tot slot dank aan iedereen die zich voor 

het jeugdwerk heeft ingezet. 

Het verslag wordt vervolgens goedgekeurd. 

 

10. Voorstel begroting 2010-2011 

P. Thijssen merkt op dat het verwachte 

tekort ca. € 700 bedraagt. Dit is 

verantwoord gezien het grote eigen 

vermogen van ca. € 9000. Oorzaak zijn o.a. 

de verwachte reiskosten van € 1000. 

H. van Spijk vraagt waar de uitgavenpost 

Deelname toernooien voor is bedoeld. P. 

Thijssen antwoordt dat dit is bestemd voor 

onkosten die spelers van het eerste (of 

tweede) team maken bij deelname aan 

toernooien als trainingsactiviteit. 

A. Burgmans wil nog opmerken dat de club 

er financieel gezond voorstaat.  

 

11. Indeling interne en externe competitie 

2010-2011 

Interne competitie: 

G. Hovens licht toe dat de opzet van vorig 

jaar uitvoerig is geëvalueerd (mede naar 

aanleiding van de voorjaarsvergadering) en 

dat dit heeft geleid tot een nieuwe opzet in 

groepen van 8 met en een halve competitie 

en play-offs (7+3 ronden). 

Er zullen 6 groepen zijn, met totaal 48 

deelnemers. Hij heeft de leden hierover 

reeds uitvoerig per mail geïnformeerd. 

Verder wil hij nogmaals aandringen op 

discipline wat het opruimen van materiaal 

betreft. 

E. Schouten vraagt of je de behaalde punten 

in de halve competitie meeneemt naar de  

play-offs. Dit is inderdaad het geval. 

Externe competitie: 

Er komen twee teams in de KNSB-

competitie en twee in de LiSB-competitie. 

Verder nog een team in de avond-

competitie. 

12. Schaakinstructie 

A. Burgmans merkt op dat Rudi van Gool 

en Stephan Thijssen voor het vijfde seizoen 

instructie gaan geven. Aanvang is 8 

september. 

Vervolgens krijgen de beide instructeurs 

een attentie aangeboden. 

 

13. Materiaaloverzicht 

P. Thijssen deelt mee dat hij samen met S. 

Thijssen een inventarisatie heeft gedaan. 

Er zijn nu 16 nieuwe spellen (net genoeg 

voor Venlo 1 en 2). 

 

14. Verkiezing bestuur 

Voorzitter A. Burgmans wordt bij 

acclamatie herkozen. Applaus! 

 

15. Verkiezing kascommissie 

De nieuwe kascommissie zal bestaan uit F. 

Heemskerk (2e keer) en M. van der Lee (1e 

keer). 

Reservelid is J. Kempen. 

 

16. Rondvraag en sluiting 

Z. Hendriks wil aandringen op een open 

houding naar buiten en een actief beleid 

voor werving van nieuwe leden (met name 

beginners). Bijvoorbeeld een toernooi voor 

thuisschakers. A. Burgmans kan zich hier 

helemaal bij aansluiten maar merkt wel op 

dat reclame maken niet altijd makkelijk is. 

H. van Spijk wil graag bestuur en 

kascommissie bedanken. Applaus! 

A. Burgmans wil nogmaals vragen of 

iemand beschikbaar is om te assisteren bij 

het kienen op 25 september. 

 

Daar er niets meer aan de orde is sluit de 

voorzitter de vergadering om 21.50 onder 

dank aan de aanwezigen. 

 

Bas van der Grinten 

 


